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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 271/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση έκδοσης πρωτοκόλλου διοικητικής 
αποβολής κατά του Φωτίου Αλεξιάδη. 

 
       Σήμερα 29 Απριλίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 25-4-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι δεν παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει 
νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Ι.  Τριανταφυλλίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης M. Σουμελίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Β. Γιαννουλάκης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Λευκοπούλου  
7. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

261/2002 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 262/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 267/2002 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Ασλάνογλου, Π. 
Πιτούλιας, Λ. Τσαβδαρίδης. 

14. Ν.  Ουσουλτζόγλου 
15. Σ. Γεωργιάδης 
16. Π. Πιτούλιας 
17. Α. Ταραλάς 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος 
19. Χ. Γεωργιάδης 
20. Λ. Τσαβδαρίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 269/2002 

απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Ασλάνογλου. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 271/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
 

21. Θ.  Σιδηρόπουλος 
22. Ε. Σοφιανίδης 
23. Ι. Ακριβόπουλος 
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
25. Ε. Κουκουρδής 
26. Γ. Μανακούλης 

 
 



 Ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης  δήλωσε κώλυμα και αποχώρησε από την 
αίθουσα. 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 31-1-2002 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
 Ο Αλεξιάδης Φώτης, κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα (Α-Β-Γ-Δ-Ε-Ζ-Η-Θ-Ι-Α) 
Εμβ.=3.053,07μ2. όπως φαίνεται στο συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα. 
 Η παραπάνω έκταση αποτελεί τμήμα του υπ' αριθ' 2221 τεμαχίου του Δήμου 
στο αγρόκτημα Βέροιας. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' 
αποφασίσει αν θα ασκηθεί πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής κατά του Φώτη 
Αλεξιάδη διότι σύμφωνα με το άρθρο 1 του Ν.Δ/τος 31/68 "Περί προστασίας της 
περιουσίας των Ο.Τ.Α. όπως αντικαταστάθηκε με την παρ. 12 του Ν. 2307/95 
(ΦΕΚ113Α/95)", «το πρωτόκολλο δ/κής αποβολής προκειμένου περί Δημοτικών 
κτημάτων, συντάσσεται από τον Δήμαρχο, ύστερα από απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου».    
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 21-3-2002 
εισήγηση της επιτροπής τεχνικών του Δ.Σ. με την οποία αυτή εισηγείται τη 
διαδικασία της διοικητικής αποβολής από τη δημοτική έκταση που κατέλαβε ο κ. 
Αλεξιάδης Φώτης αυθαίρετα. Η κ. Τσαμήτρου συμφωνεί με τη διαδικασία της 
διοικητικής αποβολής με την επιφύλαξη ότι θα πρέπει να προηγηθεί η έρευνα από 
πλευράς της υπηρεσίας της παραχώρησης σύμφωνα με το αρ. 248 του Δ.Κ.Κ. όπως 
εισηγήθηκε ο Δήμαρχος όταν το θέμα ήρθε στο Δ.Σ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πέτκος: Πρόκειται για την ιδ/σία του κ. Αλεξιάδη που βρίσκεται στο αγρ/μα 
Ράχης και που είναι όμορη στο αγρ/μα Βέροιας με το αριθ. τεμ. 2221. Εξέδωσε άδεια 
και περιέφραξε παράνομα δημοτική έκταση 3.600τ.μ. με στοιχεία. Η επιτροπή 
τεχνικών του Δ.Σ. ομόφωνα εισηγείται την άσκηση πρωτοκόλλου διοικητικής 
αποβολής κατά του κ. Αλεξιάδη, με την επιφύλαξη της κας Τσαμήτρου να ερευνηθεί 
από την υπηρεσία πρώτα (όπως είχε αποφασίσει το Δ.Σ. σε προηγούμενη συνεδρίασή 
του), αν είναι δυνατή η παραχώρηση αυτής της έκτασης στον κ. Αλεξιάδη. 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις προς την επιτροπή τεχνικών; 
 Σκουμπόπουλος: Προ 6μήνου το θέμα είχε έρθει ως εκποίηση κατεχόμενης 
δημ. έκτασης και με πρόταση του Δημάρχου, αναβλήθηκε για να ερευνηθεί από την 
υπηρεσία. Σήμερα, η επιτροπή εισηγείται την διοικητική αποβολή του κ. Αλεξιάδη. 
Δεν αποφανθήκαμε σαν Δ.Σ. για το πρώτο. Είναι χρήσιμη στον Δήμο αυτή η έκταση;  
 Πέτκος: Τότε η επιτροπή ήταν αρνητική για την παραχώρηση. Ζητήθηκε η 
εισήγηση της Τ.Υ. του Δήμου και δεν ήρθε. Έτσι εισηγούμαστε τώρα την άσκηση 
πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά του κ. Αλεξιάδη, με την επιφύλαξη της κας 
Τσαμήτρου. 
 Πρόεδρος: Ορίστε τοποθετήσεις.      
 Παπαδοπούλου – Τσίρκα Παρθένα, πληρ. δικηγόρος Φ. Αλεξιάδη: Ο κ. 
Αλεξιάδης το 98 αγόρασε την έκταση από τον κ. Καλομενίδη, στη θέση "Καβάκια" 
Ράχης, και μαζί κληρονομήθηκε και η νομή με την Ο.Δ. του 1932. Το 2001 υπέβαλλε 
αίτηση στο Δήμο για παραχώρηση και εκποίηση της έκτασης αυτής, διότι η έκταση 
είναι μία εδαφική λωρίδα και δεν μπορούσε να αξιοποιηθεί από τον Δήμο. Υπάρχει 
κατοχή της έκτασης και το Δ.Σ. με την 354/01 αναβάλει το θέμα, για να 
επανεξετασθεί από την υπηρεσία. 
 Την μία μας λένε ότι πρέπει να πάρουμε την απόφαση από το Δασαρχείο, την 
άλλη ότι τώρα θα συνεδριάσει η επιτροπή τεχνικών του Δ.Σ. Το θέμα δεν 



αναβλήθηκε, για να πάει στην επιτροπή τεχνικών. Αυτή δεν εισηγήθηκε μέχρι τώρα 
επί του θέματος όπως όφειλε, για να ληφθεί απόφαση από το Δ.Σ. Ακόμη δεν έχει 
γνωμοδοτήσει θετικά ή αρνητικά. Για την έκταση, εκδόθηκε άδεια οικοδομής. Το 
τοιχείο έγινε εκεί που ήταν η περίφραξη, για να προστατευθούν οι οικοδομικές 
εκτάσεις από τις συνεχείς και ραγδαίες βροχοπτώσεις. Ο Δήμος ουδέποτε κατείχε την 
έκταση αυτή. Είναι πρώιμο το αίτημα για την άσκηση πρωτοκόλλου διοικητικής 
αποβολής του κ. Αλεξιάδη, διότι όταν συνεδρίασε η επιτροπή τεχνικών του Δ.Σ., 
ήταν παρών ο καταγγέλων κ. Παπαστεργιόπουλος και δεν είχε προσκληθεί ο κ. 
Αλεξιάδης.  
 Έχετε ήδη μήπως λάβει απόφαση, καταργώντας το Δ.Σ. ως θεσμό και 
προηγούμενη απόφασή του; Πρώτα έπρεπε να περαιωθεί η διαδικασία της εκποίησης 
ή μη της έκτασης αυτής στον κ. Αλεξιάδη και εφόσον απορριφθεί, τότε να ασκηθεί το 
πρωτόκολλο αποβολής. Υπάρχει μήπως παράβλεψη της απόφασης του Δ.Σ.; Υπάρχει 
αίτημα του κ. Αλεξιάδη. Δεν ζητούμε να μας χαρίσετε το οικόπεδο, αλλά να το 
πληρώσουμε. Ζητούμε την αναβολή του θέματος, μέχρι την έκδοση της απόφασης 
της προηγούμενης αίτησής μας για την εκποίηση της έκτασης. 
 Παπαστεργιόπουλος Ευάγγ, γείτονας: Η Δ/νση Γεωργίας παραχώρησε την 
έκταση των 3.630τ.μ. αντί του ποσού των 3 χιλ. δρχ., ενώ έπρεπε να πουληθεί με 3 εκ 
δρχ. Ο κ. Καλομενίδης είχε το μισό τμήμα από κατάληψη και είχε ζητηθεί να γίνει 
δρόμος εκεί. Ο κ. Αλεξιάδης εισέβαλε στην περιοχή, ξήλωσε τα πάντα και τα 
κατέλαβε. Υπάρχουν φωτογραφίες και τοπογραφικά διαγράμματα από πριν και μετά, 
για να δείτε το μέγεθος της κατάληψης. Έγιναν τοιχεία 5μ. που είναι αντιαισθητικά. 
Το 1992 το Δασαρχείο με πήγε στα δικαστήρια, διότι κλάδεψα ένα δέντρο και τώρα 
λέει ότι η συγκεκριμένη έκταση δεν είναι δασική και δεν μπορεί να λάβει κανένα 
μέτρο. 
 Πρόεδρος: Ορίστε ερωτήσεις. 
 Χαμαλής: Αληθεύει ότι εκκρεμεί η υπόθεση της εκποίησης ή μη του 
οικοπέδου από το Δ.Σ.; 
 Πέτκος: Ήρθε αίτηση πέρσι του κ. Αλεξιάδη στην επιτροπή, για παραχώρηση 
της έκτασης και αυτή ήταν αρνητική στην εισήγησή της προς το Δ.Σ., εάν η έκταση 
είναι δασική. Το θέμα ήρθε στο Δ.Σ. και ο Δήμαρχος είπε να ερευνηθεί από την 
υπηρεσία η παραχώρηση και άλλων εκτάσεων σε ενδιαφερόμενους. Ενδιαφέρθηκα 
και εγώ προσωπικά με την υπόθεση αυτή για να έρθει εμπεριστατωμένη στο Δ.Σ. από 
την υπηρεσία. 
 Στο διάστημα αυτό έγιναν κατασκευές κάποιων τοιχείων από τον κ. Αλεξιάδη 
και ύστερα από καταγγελία του κ. Παπαστεργιόπουλου, το θέμα ήρθε στην επιτροπή 
τεχνικών για να εισηγηθεί υπέρ ή κατά της διοικητικής αποβολής του κ. Αλεξιάδη. 
Δεν είχαμε άλλο ερέθισμα.  
 Κουκουρδής: Είπατε κα Παπαδοπούλου, ότι ο κ. Καλομενίδης πούλησε την 
έκταση στον κ. Αλεξιάδη, όπως και το δικαίωμα που κατείχε στην έκταση παράνομα. 
Πρόκειται για το πρώην αυθαίρετό του; 
 Παπαδοπούλου Π: Ναι. 
 Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
 Ουρσουζίδης: Σε προηγούμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. για το θέμα αυτό, ο 
Δήμαρχος ανέφερε ότι συμφωνεί με την εισήγηση της επιτροπής τεχνικών, και εκτός 
από την πρότασή του, ζήτησε να επανεξετασθεί το θέμα, - και σημείωσε ότι η 
αναβολή του δεν προσδίδει τίποτα σημαντικό-και να εξετασθεί αν η εν λόγω έκταση 
μπορεί να αξιοποιηθεί από τον Δήμο. Ο κ. Αλεξιάδης εκμεταλλευόμενος την 
κωλυσιεργία αυτή της επιτροπής κατασκευάζει αυθαίρετο μέσα στην έκταση αυτή. 



 Υπάρχει περιφρόνηση προς το Δ.Σ. και τα όργανά του. Ο ενδιαφερόμενος 
σήμερα ζητάει να αγοράσει την έκταση και είναι δύσκολο σήμερα να εισπράξει την 
αποβολή, λόγω των πολλών εκ. δρχ που επένδυσε εκεί. Το αυθαίρετο που 
κατασκευάσθηκε εκεί προσβάλλει τη φύση και είναι επικίνδυνο, για να κάνει εκεί τη 
βίλα του. Μερίμνησε ο κ. Αλεξιάδης, μετά την αρνητική εισήγηση της επιτροπής. Οι 
τιμές και οι αντικειμενικές αξίες των οικοπέδων της περιοχής είναι λίγο-πολύ 
γνωστές σε όλους μας. Ζητάει να πληρώσει τώρα το τίμημα με εκποίηση και με ένα 
ευτελώς αντίτιμο. Θα αποδεχθούμε μία λογική κατάτμησης ενός αγρ/χίου του Δήμου; 
Να το κάνουμε, εάν είναι για το συμφέρον και μόνο του Δήμου.    
 Τσαμήτρου: Μιλάμε για την διοικητική αποβολή του ενδιαφερόμενου από την 
έκταση για πολεοδομικές παραβάσεις που υπέπεσε και για τίποτα άλλο. Η 
πολεοδομία έχει τον τρόπο να ενεργήσει στο αυθαίρετο. 
 Σκουμπόπουλος: Πρωταρχικό καθήκον των αιρετών και των υπηρεσιακών 
οργάνων του Δήμου είναι η προστασία της περιουσίας του, όπως ο νόμος ορίζει, και 
να εφαρμόζουν πιστά την κείμενη νομοθεσία. Η υπηρεσία και οι επιτροπές του Δ.Σ., 
τι έκαναν για να απαντήσουν στο αίτημα του ενδιαφερόμενου; Τίποτα. 
 Η καταγγελία του κ. Παπαστεργιόπουλου είναι απρωτοκόλλητη. Που είναι οι 
εκθέσεις των αρμοδίων οργάνων; Η καταγγελία που είναι; Υπάρχει αίτηση του κ. 
Αλεξιάδη; Απάντηση; Πάλι πρόχειρα εισήχθη το θέμα στο Δ.Σ. Δεν αποφανθήκαμε 
για α) την αξιοποίηση της έκτασης, β) για την εκποίησή της. Υπάρχουν πολεοδομικές 
παραβάσεις; Αν ναι, να εφαρμοσθεί ο νόμος. Μετά, άμα γίνονταν σωστά αυτά, τότε 
θα μπορούσαμε νόμιμα να αποφασίσουμε για την αποβολή ή μη του κ. Αλεξιάδη από 
την έκταση αυτή. Μην προσπαθεί κανείς να ψάχνει αλλού ευθύνες. 
 Λελεκάκης: Το 1958 έγινε η μεταβίβαση στον Δήμο της περιουσίας του, με 
απόφαση του τότε Νομάρχη. Το 1979 έγινε η μεγάλη αποτύπωση και καταγραφή από 
τον Δήμο, των κατεχομένων εκτάσεών του. Φαινόταν ότι υπήρχε κατοχή από κάποιον 
που είχε ιδιοκτησία στο αγρ/μα Ράχης. Με τον Ν. 1080/80, ζητήθηκε από όλους τους 
κατέχοντες να δηλώσουν με τοπογραφικά διαγράμματα τις εκτάσεις τους και άρχισαν 
να περνούν από το Δ.Σ. μία-μία οι αιτήσεις και να παραχωρούνται μετά. Στο αριθ. 
2221 αγρ/χιο υπήρχαν αντιρρήσεις από το Δασαρχείο στηριζόμενο σε 
αεροφωτογραφίες του 1940 και του 1945 ότι ήταν δασικές εκτάσεις. Ο προκάτοχος, ο 
κ. Καλομερίδης είχε κάνει αίτηση και είχε απορριφθεί επειδή η έκταση που ζητήθηκε 
να του παραχωρηθεί, είχε χαρακτηρισθεί ως δασική. Όταν έγινε ο κ. Αλεξιάδης 
κάτοχος του αγρ/χίου, ο Ν. 1080/80 έπαψε να ισχύει. Το μόνο που μπορούσε να κάνει 
- και το έκανε -, ήταν να υποβάλλει αίτηση για εκποίηση και το αίτημά του για 
κατοχή, το έβαλε μήπως ενεργοποιηθεί ο Ν. 1080/80. Δεν κωλυσιέργησε η επιτροπή 
τεχνικών του Δ.Σ. Σ' αυτήν ήρθε και η παράβαση της αυθαίρετης κατασκευής που 
έγινε από τον κ. Αλεξιάδη. Η επιτροπή ήθελε να ρυθμίσει το θέμα, για όλη την 
περιοχή αυτή και αυτός ήταν ο λόγος της αναβολής του θέματος στο Δ.Σ. Για αυτό 
δεν προχώρησε η διαδικασία της εκποίησης. Όπως έγινε το τοιχείο, δεν μπορούσε η 
επιτροπή να το δει το θέμα αλλιώς και να έχει μια ευελιξία. Δεν υπάρχει νομίζω 
σήμερα άλλη επιλογή, πλην της άσκησης πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής.  
 Πρόεδρος: Ορίστε δευτερομιλίες. 
 Ουρσουζίδης: Σήμερα πρέπει να διεκδικήσουμε την αξιοπρέπειά μας ως Δ.Σ. 
και προφασιζόμαστε νομικά τερτίπια και δήθεν προηγούμενες κατοχές. Υπάρχει 
καταπάτηση δημοτικής γης και πρέπει να γίνει διοικητική αποβολή και γκρέμισμα 
της αυθαίρετης κατασκευής. Πολύ μεγάλη χάρη έγινε στον κ. Αλεξιάδη. Δεν 
εκτιμάται το γεγονός ότι είναι μικρό το ποσό για την ανέγερση και διατήρηση της 
αυθαίρετης κατασκευής. Είναι εντελώς προκλητικός ο τρόπος που προσπαθεί να 
επιβληθεί ο κ. Αλεξιάδης στην περιοχή, με ένα πολεοδομικό έκτρωμα 248μ. μήκους 



και 5μ. ύψους. Θα πρέπει να ντρεπόμαστε αν το επιτρέψουμε αυτό σήμερα. Η 
Πολεοδομία δεν θα εξέδιδε ποτέ οικοδομική άδεια σε τέτοιο έκτρωμα. Το πρόστιμο 
αυθαίρετης ανέγερσης έπρεπε να είναι τουλάχιστον 15εκ δρχ. και αυτό της 
διατήρησης το χρόνο 1,5εκ. δρχ, αντί των 3εκ. δρχ. και 250 χιλ. δρχ. που ζητούνται 
σήμερα, και θα είναι λιγότερα αν πληρωθούν μετρητοίς. Η σιωπή πολλές φορές είναι 
χρυσός. 
 Σκουμπόπουλος: Εκτιμώ τις ευαισθησίες και το ήθος όλων των συναδέλφων 
σ' αυτή την αίθουσα. Δεν επιτρέπω όμως σε κανέναν να χρησιμοποιεί το όνομά μου, 
για να αυτοδιαφημιστεί. Γιατί κωλυσιέργησε η επιτροπή και η πλειοψηφία εδώ και 10 
μήνες; 
 Προτείνω την αναβολή του θέματος, για να δούμε εάν η έκταση μπορεί να 
αξιοποιηθεί ή όχι και μετά να πάρουμε απόφαση για την διοικητική αποβολή ή μη 
του κ. Αλεξιάδη. Όσον αφορά τις πολεοδομικές παραβάσεις, εφαρμόστε τον νόμο.  
 Ουρσουζίδης:Στην πρότασή μου συμπεριλαμβάνεται και ο 
επαναπροσδιορισμός   του ύψους του προστίμου.  
   Πρόεδρος: Υπάρχει πρόταση για αναβολή του θέματος. Ποιοι συμφωνούν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. 
Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να μην αναβληθεί; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, 
Λ. Τάκης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Σ. Γεωργιάδης, Α. Ταραλάς. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία δεν αναβάλεται. Ποιοι συμφωνούν με την 
εισήγηση της επιτροπής τεχνικών του Δ.Σ. με την προσθήκη και τις παρατηρήσεις 
του κ. Γ. Ουρσουζίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, 
Λ. Τάκης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Σ. Γεωργιάδης, Α. Ταραλάς, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή,  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής, Γ. 
Μανακούλης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 31-1-2002 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το γεγονός ότι ο Φώτης Αλεξιάδης κατέλαβε αυθαίρετα το τμήμα (Α-Β-Γ-Δ-Ε-Ζ-
Η-Θ-Ι-Α) εμβαδού 3.053,07 τ.μ., όπως αυτό φαίνεται στο συνημμένο τοπογραφικό 
διάγραμμα που συνέταξε ο Εμμανουήλ Θωμαδάκης, τοπογράφος εργοδηγός Δήμου 
Βέροιας και θεώρησε ο Νικόλαος Παλουκίδης, αρχιτέκτονας μηχανικός, 
προϊστάμενος του Τ.Τ.Δ.Β. 
3.- Ότι η παραπάνω έκταση αποτελεί τμήμα εκ του υπ’ αριθ. 2221 κοιν/στου 
Δημοτικού αγρ/χίου. 
4.- Την από 21-3-2002 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών του Δ.Σ. 
5.- Τις προτάσεις και απόψεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 



7.- Τις διατάξεις του άρθρου 1 του Ν. Δ/τος 31/68 «Περί προστασίας της περιουσίας 
των Ο.Τ.Α» όπως αυτές αντικαταστάθηκαν με την παρ. 12 του αρ. 3 του Ν. 2307/95 
(Φ.Ε.Κ. 113 Α΄/95) καθώς και των αρ. 1-24 του Α.Ν 1539/38 και 2 του Α.Ν. 263/68. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά του Φωτίου 
Αλεξιάδη από την έκταση εμβαδού 3.053,07 τ.μ. την οποία κατέχει αυθαίρετα και η 
οποία αποτελεί τμήμα του με αρ. 2221 τεμαχίου αγροκτήματος Βέροιας, όπως αυτή 
φαίνεται στο συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα που συνέταξε ο Εμμανουήλ 
Θωμαδάκης, τοπογράφος εργοδηγός Δήμου Βέροιας και θεώρησε ο Νικόλαος 
Παλουκίδης, αρχιτέκτονας μηχανικός, προϊστάμενος του Τ.Τ.Δ.Β., με την προσθήκη 
και τις παρατηρήσεις που έθεσε ο σύμβουλος κ. Γ. Ουρσουζίδης σχετικά με τον 
επαναπροσδιορισμό του προστίμου αυθαίρετης ανέγερσης και διατήρησης των 
αυθαιρέτων κατασκευών. 
 Ο σύμβουλος Κ.Πουλασουχίδης επανήλθε στην αίθουσα. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. Αριθμό   271 / 2002 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ. Ασλάνογλου Ε.  Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Ε. Κουκουρδής 
 Ε. Λελεκάκης Γ.  Μανακούλης 
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Λ. Τάκης   
 Ν. Ουσουλτζόγλου   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Π.  Πιτούλιας   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  13-5-2002 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


